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Portefeuillehouder Verantwoordelijke ph akkoord afhandeling vragen

Afdeling RU

Join- 
raadsvragenboek

2020-98
afwerking Rohrstraat Neer mbt dijkverhoging

Concrete vragen Zoals de bijgevoegde foto’s weergeven is er niet alleen zwarte grond 
aangevuld in de berm echter ook puin. In een eerder reactie aan een 
burger is door een ambtenaar aangegeven dat van puin geen sprake 
is. Dit lijkt me een misverstand? Graag uw reactie.

Ook beneden langs de dijk tussen Rohrstraat en de dijk is puin 
verwerkt, is dit conform afspraak? 

De berm aan beide wegzijden is zeer smal en fors aflopend terwijl er 
een flink hoogteverschil is met het aangrenzende perceel, voor 
weggebruikers die moeten uitwijken (denk aan fietsers) levert dit een 
zeer gevaarlijke situatie op. Bent u bereid om de veiligheid ter plekke 
te verbeteren?

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden

1. De bermen zijn nog niet opgeleverd en overgedragen aan de 
gemeente.  Puin wordt er uit geraapt, voordat de berm wordt  
ingezaaid.

2. Puin wordt voor de oplevering/overdracht verwijderd. Bij de 
overdracht zullen wij dit kritisch beoordelen.

3. Het wegprofiel inclusief bermen is volgens beschikbare ruimte 
en  het plan aangebracht.

4. De nieuw aangelegde weg heeft minimaal dezelfde breedte 
als de bestaande weg, dit geldt eveneens voor de bermen 
langs de lagere delen van de opgehoogde weg. 

5. Daarmee onderscheid het wegprofiel zich niet van andere 
secundaire wegen in het buitengebied waar ook overal 
vermenging van zwaar (landbouw)verkeer met fietsverkeer 
aan de orde is.

6. De bermen langs de hoogste delen zijn zelfs grotendeels 
breder geworden. 

7. Tenslotte zijn langs het gehele vernieuwde deel van de 
Rohrstraat grasbetonstenen aangebracht. 

Wij hebben tijdens een locatiebezoek in de praktijk kunnen zien dat 
in de nieuwe uitvoering zelfs een graafmachine en tegenmoet 



komende fietsers elkaar veilig kunnen passeren.

Wij zijn daarom niet van mening dat er sprake is van een onveilige of 
gevaarlijke situatie. Het nemen van maatregelen is dan ook niet aan 
de orde.

N.B. voor de bovenstaande reactie bij de punten 4 - 7 hebben wij ook 
onze verkeerskundige geraadpleegd en om advies gevraagd.

  

Datum: 16 juli 2020
Besluit van (wie): wethouder Martens

Besluit college of 
portefeuillehouder

Besluit luidt: Akkoord






